
Hyvä Iivisniemen koulun johtokunta, 

 

Iivisniemen koti- ja kouluyhdistys (Ikky) ry:n hallituksena haluamme antaa lausuntomme koskien 
alueen koulujen yhdistämissuunnitelmasta. Lähtökohtaisesti suhtaudumme positiivisesti Iivisniemen 
koulun ja Kaitaan koulun mahdolliseen yhdistämiseen yhtenäiseksi peruskouluksi 1.8.2025 alkaen.  

Kantamme perustuu 9.4. asukastilaisuudessa esiteltyihin hyötyihin ja tilojen käytön järkevään 
optimoimiseen. Tilaisuudessa 9.4. alueen asukkaille vakuutettiin kaupungin ja koulujen puolesta, että 
yhdistyminen ei ole säästötoimi. Mikäli tämä pitää paikansa, voimme Iivisniemen koulun 
vanhempainyhdistyksenä tukea yhdistämistä.  

Olemme kuitenkin huolissamme koulujen yhdistämisen vaikutuksesta koulujen oppilaisiin, 
mahdollisista menoleikkauksista sekä siitä, ettei Finnoon uudesta koulusta ole vielä tehty 
rakentamispäätöstä. Uusi Finnoon koulu kuitenkin pyrkii ratkaisemaan pitkän aikavälin haasteita 
kapasiteetin suhteen.  

Huoliimme kuuluvat:  

- Liian suureksi kasvavat luokkakoot oppilasmäärän kasvaessa 
- 5-6 -luokkalaisten liian aikainen siirtäminen yläkoulun piiriin, isompien oppilaiden vaikutus 

alakoulun pienempiin oppilaisiin. 
- 5-6 luokkalaisten lasten turvallisuus ja lapsuus tulee turvata myös tilanteessa, jossa heidän 

opetuksensa järjestetään nykyisen yläkoulun tiloissa.  
- Huolta lisää jo nyt vajavaiset oppilashuollolliset resurssit (esim. koulupsykologin puuttuminen.  
- Toivomme, että lupaukset ovat pitkäjänteisiä ja tämä päätös ei johda säästötoimiin 

tulevaisuudessakaan. 
- Olemme huolissamme, että usein tapahtuvat muutokset oppilaiden arjessa (vaihtuvat 

koulurakennukset, opettajat ym.) lisäävät levottomuutta.  
- Nykyisen yläkoulun tilat eivät vastaa alakoululaisten tarpeisiin. Tarvitaan lisää 

aktiviteettimahdollisuuksia pihalle, ja alakoululaisten ulkoilu välitunneilla tulee turvata.  
- Alakoululla puhelittomuus toimii erittäin hyvin koulupäivän ajan. Kannamme vahvasti huolta 

siitä, ettei tämä enää yläkoulun tiloihin siirtyessä toimi.  
 

 

Vanhempainyhdistys haluaisi olla mukana vaikuttamassa, kun käytännön suunnitelmia tehdään.  

Iivisniemen koulun vanhempainyhdistyksenä haluamme pitää huolen, että 
vanhempainyhdistystoiminta jatkuu myös koulujen yhdistyessä.  
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